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Seniorbofællesskabet Hjorteparken 

Bestyrelsesmøde nr. 43 

 

Dato: 7. november 2022  Sted: Fælleshuset  kl.: 19:00 

Referent: Merete 

Afbud: Ingen 

________________________________________________________________________________ 

Referat 

1. Godkendelse af dagsorden - Godkendt 

 

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde nr. 42 - Godkendt 

 

3. Formanden, orientering og drøftelse 

1. Siden sidst – intet nyt 

2. Evaluering Fællesmøde nr. 14 – rundbordssamtale om forløbet! 

3. Status hækplanteprojekt. Hækplanter leveres og entreprenør graver og sætter planter den 

21.11.22.   

4. Status boliggennemgang. – de sidste 10 boliger forventes gennemgået i løbet af de 

kommende uger. 

5. Dagsorden OG bestyrelsesmøde 8.11.2022 (se medsendt dagsorden) Bjarne orienterede 

kort om arbejdet i den nye bestyrelse jf. dagsorden, hvor der bl.a. er valgt ny næstformand 

og ny udvalgsformand for OG’s udeudvalg. Begge poster tilfaldt Anette Fisker fra AB2, der 

har afløst Peter Larsen i OG’s bestyrelse. 

6. Andet  

 

4. Bestyrelsesmedlemmer, orientering og drøftelse 

1. Drøftelse aktivering fjernaflæsning Brunata (Se medsendt info fra Brunata) – Vi har nu 

modtaget informationsmateriale fra Brunata via DAB som vil blive udsendt til alle beboere 

til trods for, at der fortsat er udfordringer med enkelte måleres fjernaflæsning, som 

Brunata og DAB arbejder på at få løst.  

2. Drøftelse KG mail fra 25.10. vedr. varmeregnskab (forbrugsregnskab 2021). Bestyrelsen 

drøftede forskellige forhold vedr. forudsætningerne for udarbejdelsen af varmeregnskabet 

herunder hvordan vores solcellestrøm modregnes i energiregnskabet. Det vil bestyrelsen 

forsøge at finde ud af efterfølgende.  

3. Drøftelse KG mail fra 25.10. vedr. Vision og mål for Hjorteparken. – Bestyrelsen drøftede 

Kjelds oplæg til ”Proces for revidering af Hjorteparkens værdier og leveregler” som 

tidligere er fremsendt til (den gamle) bestyrelsen i juni 2021. Efter en livlig debat blev 
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konklusionen den, at bestyrelsen ikke mener der skal arbejdes videre med oplægget, fordi 

vi ikke tror at bofællerne ønsker at bruge tid på sagen som KG har lagt op til.   

4. Andet.  

 

5. Sager til behandling 

1. Udarbejdelse af forslag ang. ud-og indflytningsprocedure boliger. Udskudt fra tidligere 

møder! – Udskudt igen indtil vi har fået indsamlet og behandlet alt materialet vedr. 

boligregistreringer mv.   

 

6. Eventuelt 


